
 

 

 

 
 

8  Ιουνίου, 2004 
 
 
Αγαπητέ συνάδελφε, 

Εσωκλείουμε για ενημέρωση τα πρακτικά της Γενικής Συνέλευσης της Π.Ε.Δ. που 

πραγματοποιήθηκε στις 14 Μαΐου 2004, στο Περιβαλλοντικό Κέντρο στην Αθαλάσσα 

καθώς και αντίγραφο της ταμειακής κατάστασης της ΠΕΔ. 

Επίσης επισυνάπτουμε αντίγραφο του καταστατικού σύστασης αστικής μη 

κερδοσκοπικής εταιρείας στην Ελλάδα για μελέτη. 

 

Σημειώστε ότι σε συνεδρία των νεοεκλεγέντων μελών του Διοικητικού Συμβουλίου, στις 

7/6/2004, καταρτίστηκε σε σώμα και το νέο Διοικητικό Συμβούλιο έχει την εξής 

σύνθεση: 

1. Γεώργιος Παττίχης (Πρόεδρος) 

2. Αλέκος Χριστοδούλου (Αντιπρόεδρος) 

3. Ανδρέας Χρίστου (Γραμματέας) 

4. Λοϊζος Λοϊζου (Ταμίας) 

5. Τάκης Τσιντίδης (Μέλος) 

 

 

 

Με συναδελφικούς χαιρετισμούς, 

 

 

 

 

 

 

(Γιώργος Παττίχης)             (Ανδρέας Χρίστου) 

      Πρόεδρος                  Γραμματέας 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

Πρακτικά της Ετήσιας Γενικής Συνέλευσης  της Παγκύπριας Ένωσης Δασολόγων 

που έγινε στο Περιβαλλοντικό Κέντρο στην Αθαλάσσα στις 14 Μαΐου, 2004 

______________________________________________ 

 

 

Παρόντες 

 

Από το Διοικητικό Συμβούλιο: 

1. Γεώργιος Παττίχης (Πρόεδρος) 

2. Τάκης Τσιντίδης (Αντιπρόεδρος) 

3. Ανδρέας Χρίστου (Γραμματέας) 

4. Λοϊζος Λοϊζου (Ταμίας) 

5. Αλέκος Χριστοδούλου (Μέλος) 

 

Από τα υπόλοιπα μέλη: 

6. Ευριπίδης Μιχαηλίδης 

7. Σάββας Θεοφάνους 

8. Ανδρέας Χαραλάμπους 

9. Πέτρος Αναγιωτός 

10. Αντώνης Κουταλιανός 

11. Ξενοφών Χ”Κυριάκου 

12. Κωνσταντίνος Νικολάου 

13. Χαράλαμπος Αλεξάνδρου 

14. Αργύρης Αργυρού 

15. Λεόντιος Λεοντιάδης  

16. Ρόπαλης Κώστας 

 

 

 

 



 

1. Λογοδοσία του Διοικητικού Συμβουλίου της ΠΕΔ για τα    

πεπραγμένα του έτους 2003 

 

Ο Πρόεδρος της ΠΕΔ καλωσόρισε τους συναδέλφους και αναφέρθηκε στα πιο κάτω 

θέματα: 

 

Α)  Πρόγραμμα UNOPS 

Το πρόγραμμα έχει ως σκοπό την προστασία του γύπα  και έχει σχεδόν ολοκληρωθεί.  Η 

συνολική δαπάνη για την υλοποίηση του προγράμματος ανέρχεται στα 100.000 δολάρια. 

Αναμένεται πολύ σύντομα να ετοιμαστεί η τελική έκθεση και η οποία θα κοινοποιηθεί 

προς όλα τα μέλη της ΠΕΔ. 

 

Ο συνάδελφος Αλέκος Χριστοδούλου ανάφερε ότι φιλοδοξία της ΠΕΔ είναι η περαιτέρω 

εμπλοκή σε προγράμματα της UNOPS. Ενδεικτικά ανάφερε ότι μια πιθανή μελλοντική 

πρόταση θα ήταν η παρακολούθηση της πανίδας μιας λίμνης. 

 

Β) Ίδρυση Γεωτεχνικού Επιμελητηρίου στην Κύπρο 

Οι διαδικασίες για ίδρυση γεωτεχνικού επιμελητηρίου στην Κύπρο  φαίνεται να μην 

προχωρούν ικανοποιητικά. Αυτό λόγω της ήδη επαγγελματικής κατοχύρωσης των άλλων 

γεωτεχνικών κλάδων, που στο παρελθόν εξέφρασαν ενδιαφέρον για την ίδρυση του 

επιμελητηρίου. 

 

Γ)  Αγορά από την ΠΕΔ των βιβλίων «Ενδημικά Φυτά της Κύπρου» από τα     

       αποθέματα που διαθέτει η Τράπεζα Κύπρου.  

  Η πρόθεση για αγορά όλων των βιβλίων από την Τράπεζα Κύπρου και την πώληση τους 

από την ΠΕΔ φαίνεται να μην βρίσκει ανταπόκριση από την Τράπεζα Κύπρου. Το θέμα 

πιθανόν να ξανασυζητηθεί με την Τράπεζα Κύπρου. 

 

Δ) Χορηγία από τον Οργανισμό Νεολαίας 

Ο Οργανισμός Νεολαίας παραχώρησε στην ΠΕΔ  για το έτος 2004 το ποσό των £300, ως 

προσφορά για το περιβαλλοντικό έργο της ΠΕΔ.  

Η Υπηρεσία Περιβάλλοντος θα έδωσε επίσης χορηγία ύψους £545 προς την ΠΕΔ.  

 

 

 



 

Ε)  Συνέδριο της Ένωσης Ευρωπαίων Δασοπόνων στην Κύπρο 

Το συνέδριο έγινε στη Λάρνακα την περίοδο 22-26 Οκτωβρίου 2003.  Η ΠΕΔ σε 

συνεργασία με τον Σύνδεσμο Αποφοίτων Δασικού Κολεγίου διοργάνωσε το συνέδριο με  

μεγάλη επιτυχία. 

Η ΠΕΔ ευχαριστεί όλους που εργάστηκαν για την επιτυχή διοργάνωση του Συνεδρίου. 

 

ΣΤ)   Βραβείο σε σχολεία. 

Παλαιότερη απόφαση για καθιέρωση χρηματικού βραβείου σε σχολεία δεν υλοποιήθηκε 

λόγω της μη ανταπόκρισης από το Υπουργείο Παιδείας. 

 

Ζ)  Αυτοκίνητο που αγοράστηκε από το πρόγραμμα του Γύπα.  

Συζητήθηκε το θέμα του αυτοκινήτου που αγοράστηκε με το πρόγραμμα του γύπα 

(UNOPS). 

Επειδή τα λειτουργικά έξοδα του αυτοκινήτου είναι αρκετά ψηλά, αποφασίστηκε όπως 

το αυτοκίνητο πωληθεί και το όφελος να μπει στο ταμείο της ΠΕΔ. Πριν γίνει η πώληση, 

η ΠΕΔ θα βεβαιωθεί ότι δεν θα υπάρξει κανένα πρόβλημα με τη UNOPS. 

 

Λογοδοσία του Ταμία 

Ο Ταμίας παρουσίασε την ταμειακή κατάσταση.  Το υπόλοιπο στο ταμείο κατά το τέλος 

του έτους 2003 ήταν £12.717,77 (αντίγραφο της ταμειακής κατάστασης επισυνάπτεται). 

Μετά από σχετική συζήτηση εγκρίθηκαν τόσο η λογοδοσία όσο και η ταμιακή 

κατάσταση, όπως αυτές παρουσιάσθηκαν από το Διοικητικό Συμβούλιο. 

 

 

3.        Νέα θέματα 

 

Α)  Ο γύπας και η διαχείριση του στην Κύπρο. 

Συζητήθηκε το θέμα διαχείρισης και προστασίας του γύπα. Το πρόγραμμα της UNOPS 

έχει ολοκληρωθεί και έτσι η ΠΕΔ δεν θα έχει την άμεση δυνατότητα για να συμβάλει 

προς την κατεύθυνση αυτή. 

Αποφασίστηκε όπως η ΠΕΔ αποστείλει επιστολή προς το Τμήμα Δασών και να 

εισηγείται την ανάληψη της συνέχισης της διαχείρισης του γύπα από το Τμήμα Δασών. 

 

 



 

 

Β)  Καταθέσεις της ΠΕΔ. 

Αποφασίστηκε να εξεταστεί κατά πόσον τo επιτόκιο για καταθέσεις διαφέρει μεταξύ 

εμπορικών τραπεζών και Συνεργατικής Τράπεζας. Το Διοικητικό Συμβούλιο της ΠΕΔ να 

πράξει προς το συμφέρον της ΠΕΔ. 

 

Γ)  Επανέκδοση του βιβλίου «Ενδημικά Φυτά της Κύπρου». 

Αποφασίστηκε να γίνει προσπάθεια για επανέκδοση του βιβλίου αφού εξασφαλιστεί η 

χρηματοδότηση από εμπορική τράπεζα. Ο συνάδελφος Τάκης Τσιντίδης, ανάφερε ότι η 

επανέκδοση δεν θα μπορεί να γίνει πριν το 2006. 

Έγινε αποδεκτή η πρόταση του συνάδελφου Ευριπίδη Μιχαηλίδη για να γίνει 

προσπάθεια για διάθεση των διαθέσιμων βιβλίων μέσα από τα πανεπιστήμια. 

 

Δ) Ιστοσελίδα ΠΕΔ 

Ο συνάδελφος Ξενοφών Χ΄Κυριάκου εισηγήθηκε να μελετηθεί η δυνατότητα 

δημιουργίας ιστοσελίδας της ΠΕΔ. Η πρόταση έγινε αποδεκτή και το θέμα θα εξεταστεί. 

 

Ε) Προσφορά της ΠΕΔ προς τη νεολαία 

Αποφασίστηκε όπως η ΠΕΔ αναλάβει να ξεναγήσει μαθητές σχολείων στα 

περιβαλλοντικά κέντρα ως προσφορά προς τη νεολαία. 

 

ΣΤ) Κατοχύρωση του δασικού επαγγέλματος  

Επειδή υπάρχει μεγάλη πιθανότητα μη δημιουργίας γεωτεχνικού επιμελητηρίου στη 

Κύπρο, αποφασίστηκε όπως: 

Το νέο Διοικητικό Συμβούλιο της ΠΕΔ να προχωρήσει στη σύσταση επιτροπής η οποία 

να αναλάβει την ετοιμασία πρότασης νόμου που να κατοχυρώνει το επάγγελμα του 

δασικού. Η επιτροπή να εξετάσει το ενδεχόμενο συνεργασίας με τον Σύνδεσμο 

Αποφοίτων Δασικού Κολεγίου. 

 

Ζ)  Συμμετοχή της ΠΕΔ στο συνέδριο της UEF 

Το επόμενο συνέδριο της UEF θα πραγματοποιηθεί τον Σεπτέμβριο στο Ελσίνκι. 

Αποφασίστηκε όπως η ΠΕΔ εκπροσωπηθεί με ένα μέλος του Διοικητικού Συμβουλίου. 

 

 

 



 

Η) Ίδρυση Θυγατρικής Εταιρείας 

Έγινε εισήγηση για δημιουργία «θυγατρικής» εταιρείας ή οργάνωσης της ΠΕΔ με σκοπό 

την δυνατότητα συμμετοχής της ΠΕΔ σε ευρωπαϊκά προγράμματα. 

 Το θέμα να ξανασυζητηθεί και να μελετηθεί η συνεργασία με τον Σύνδεσμο Δασοπόνων 

Αποφοίτων Δασικού Κολεγίου. Επισυνάπτεται το καταστατικό ανάλογης εταιρείας που 

συστάθηκε στην Ελλάδα για περαιτέρω ενημέρωση. 

 

Θ) Θέση της ΠΕΔ για την ίδρυση δασολογικής σχολής. 

Τονίστηκε η ανάγκη για να παρθεί απόφαση από την ΠΕΔ κατά πόσον θα υποστηριχθεί 

η ίδρυση σχολής που να καλύπτει τα θέματα δασοπονίας στο Τεχνικό Πανεπιστήμιο. 

Αποφασίστηκε όπως το θέμα εξεταστεί από το νέο Διοικητικό Συμβούλιο και όπως 

συγκληθεί έκτακτη γενική συνέλευση για να παρθεί απόφαση. 

 

ΑΡΧΑΙΡΕΣΙΕΣ 

Υπόβαλαν υποψηφιότητα μόνο πέντε μέλη, τα οποία και εκλέγησαν: 

• Γιώργος Παττίχης 

• Αλέξανδρος Χριστοδούλου 

• Τάκης Τσιντίδης 

• Λοϊζος Λοϊζου 

• Ανδρέας Χρίστου 

 

 

Με την ολοκλήρωση των εργασιών της Γενικής Συνέλευσης, ο Πρόεδρος ευχαρίστησε 

τους συνέδρους για τη γόνιμη συζήτηση που έγινε και κήρυξε την λήξη των εργασιών 

της. 

Ακολούθησε συνεστίαση σε εστιατόριο της Λευκωσίας με έξοδα της Π.Ε.Δ.. 

 

 

 

 

 


